
Referat FAU-møte Haukeland skole 5. Feb. 2025  

Tilstede: Mari 2, Sunniva 3b, Ina 1b, Gunnar 3c, Trine 3a, Tale 5c, Siri 4c, 

Siri 1, Helena 5b, Frode 4a og Rolf 4b/7a. 

Styret: Ørjan 1b, Asta 6c, Annabel 6b, Sebastian og rektor Siv  

Meldt forfall: Ingen 

Sted: Haukeland skole, lærerværelset.   

Tidspunkt: 19.00-21.00   

1. Innledning 

• Godkjenning av innkalling og agenda.  

2. Styret informerer 

• Møtedatoer videre dette skoleåret,  

• 12. Mars 2025, 

• 23. April 2025 (Innstilling FAU rep. 25/26) 

• 4. Juni 2025 

3. Status og problemstillinger fra gruppene 

• Ettermiddagsaktiviteter 

• Bystyret har bestemt at de ikke lenger gir tilskudd til ettermiddagsaktiviteter 

• Gruppen har forstatt 8 000 igjen fra i fjor, og fått tillatelse fra kommunen til å bruke dette 

• Vi må legge en plan for å finne alternative inntektskilder 
• SPV? 

• Fana Sparebank? 

• Andre forslag? 

• Om ikke vi får tak i penger: Skal vi i det hele tatt vurdere å ta betalt for aktivitene? 
• Innspill: 

 

o Det ble foreslått å prøve å finne frivillige som kan ta ansvar for aktiviteter 

(Sjakk, matlaging, spillkvelder mm).  

o Flere tok til orde for å begrense/ikke ha betaling.  

o Forslag om å finne på aktiviteter for de eldste klassetrinnene. 

o Forslag om at det kan brukes av FAU sin beholdning, som kanskje er 

unødvendig stor (ca 100 000kr) Det ble konkludert med at FAU sin 

økonomiske situasjon, samt en eventuell reduksjon av beholdningen 

løftes som egen sak. Det må da vurderes hvordan og til hvilke tiltak man 

kunne brukt disse pengene. Det kan være andre grupper/tiltak som også 

kunne ønske penger. Økonomiansvarlig forbereder sak til kommende 

FAU møte. 

• Trafikk/Eiendom 

Bygg: Skolebygget er nå ferdig og tatt i bruk. Rolf foreslo at man kunne hatt 

en feståpning for elever og foreldre. Fra Rektor: Offisiell åpning 6. mars, kun 



inviterte, FAU-leder er invitert. Alle foreldre var invitert til å se skolen noen 

dager i januar, disse arrangementene var godt besøkt. 

Gruppen har hatt møte med arkitektkontor, hvor de fikk svart på innspillene 

som var kommet inn fra FAU. Det blir parkering i kjelleretasjen. Lek og 

rekreasjon, tilrettelegges for dette bak et av byggene. 

Nytt overgangsfelt kommer for å kunne krysse Årstadveien. 

Finansieringen er et tema, Griegakademiet vil prioriteres i førsteomgang. 

Vannspeil kommer. ROS analyse er utført. 

Levegg/støyskjerm ønskes å inneholde pleksiglass for ikke å ha «blindsoner» 

for barna. Ikke endelig avklart, men det er aksept for skolens ønske. 

Trafikk: 

Gruppen hadde representanter til stede, for å kunne hjelpe til med trafikale 

utfordringer ved skolestart, og nytt kjøremønster ved skolen. 

Fartsdumper i vegen opp mot starefossen, skal vurderes av 

vegvesenet/kommunen. 

Stengning av gamle kalvedalsvegen vil skje ca april 2025-t.o.m desember 

2025. Det vil være et kjørefelt åpent det meste  tiden, men fra 28. juni -

midten av august vil begge kjørefelt være stengt. Dette kan medføre 

utfordringer for skolens elever. 

• Skole/Hjem 

o Foredrag holdes 18. mars. Tidspunkt sendes ut på Vigilo ved endelig bekreftelse 

av tidspunkt. Tema «Hvordan fremme inkludering og motvirke mobbing og 

utestengning» Team Skyfritt, kommunens eget veillednings- og innsatsteam, 

holder foredraget.  

o Elevundersøkelsen, resultatene fra elevundersøkelsen fra 2024 er kommet. Rektor 

har gått gjennom resultatene med gruppen. Det jobbes aktivt av lærerene for å 

følge opp resultatene. 

▪ Ligger tilgjengelig på nett, gå inn på udir.no 

• Arrangement 

• Ikke noe nytt.  

• 5. Trinn har ansvar for 17. mai arrangementet. FAU representantene på 5. trinn 

bidrar til at planlegging og ansvar fordeles. 

• Parsell/Dugnad 

• Mest focus på parsell. Fått tak i tråkkheller, disse skal legges på plass etter 

vinteren.  

• 5. trinn skal så diverse spiselige vekster, slik at det kan høstes, til høsten, når de 

starter med å ha skolekjøkken. 

4. Rektor orienterer 

Rektor utfordrer eiendom/dugnad/arrangement: Hadde vært ønskelig å rydde FAU-lageret. 

Dugnadsgruppen tar jobben. 



• Takk til foreldre for at dere stilte opp på elev- og foreldrekveldene! 

• Offisiell åpning 6. mars kl. 10-12, dette arrangementet er kun for inviterte. 

• Kvalitetsdialogen gjennomføres den 18. mars kl.13.00 - 15.30, der vi evaluerer trivsel, 

læringsarbeidet og elevmedvirkning – gjerne ut fra elevundersøkelsen, og bestemmer 

tiltak for videre arbeid. 

• Elevundersøkelsen 2024 - resultater er gjennomgått med skole-hjem-gruppen 

• Skolen har fått tilslag på tilskuddsordningen for lokal kompetanseutvikling for perioden 

2025–2027  

• Trivselslederprogrammet. Hvordan TL-ledere blir valgt ut er delt til foreldre via Vigilo 

• "Løp for livet" - rektor ber om samtykke til å delta fra FAU. Barnekreftforeningen er 

initiativtaker. (Frivillig pengestøtte til et Vippsnummer) Samtykket gis enstemmig. 

• Utlån av skolebygget til lag, organisasjoner, sosiale aktiviteter i regi av 

foreldre/klassekontakter, bursdagsfeiring og lignende kan starte fra 6. mars, primært på 

mandager (Senter/skolekjøkken) og torsdager (skolens gymsal-dag). Gymsalen lånes ut 

av Idrettsrådet i Bergen kommune. 

• Vi har søkt om skidag for 4. trinn i mars i regi av kommunen. Innspill: Mulighet for at 

skolen prioriterer dette i egen regi, evt at det kan bli tradisjon. Rektor vil undersøke 

nærmere. 

• Kort om: SFO-måltidet (bildeserie), ny Haukeland-sang, kanonballturnering, karneval 

21.2, Nysgjerrigper, «bokjakterne», kunstprosjekt med Hedvig. Ingen skjerm under 

måltid, trivselen har økt og barna spiser mer. 

• Skoleruten for 25-26 ligger på skolens nettside – sjekkes for at datoene er riktige 

• Nysgjerrigper-arrangement planlegges, denne gang uten foreldre. 

• Ønske om rydding av FAU-lageret og utedugnad til våren. Dugnadsgruppen tar jobben. 

• SU/SMU 1.4.2024 (forslag) 

5. Eventuelt 

• Leder, Asta har blitt kontaktet av en annen FAU-leder vedrørende tiltak/opplærling i 

forbindelse med dysleksi. Det ble blant annet foreslått kursing av FAU representanter. 

• Rektor spiller inn at skolen gjør det etat for skole anbefaler når det gjelder 

dysleksi. 

• FAU fatter ingen bindende vedtak, men vil holde kontakten, samt muligheten 

åpen, for videre samarbeid. 

• Det kom innspill om man skulle kontakte kommunen for evt å åpne opp igjen for mer 

gateparkering i Stemmeveien. Stemningen på møtet var å overlate dette til beboerne i 

området. 

• Rektor fikk ulike synspunkt/innspill på hvordan informere foreldre/følge opp hendelser 

som skjer på skoleveien. 

 

 

 


